
Protokół nr XXV/2020 

z XXV Sesji Rady Gminy Pomiechówek, która odbyła się w dniu 29 grudnia 2020 r. w trybie 

zdalnym 

Obradom przewodniczył Jan Drzazgowski Przewodniczący Rady Gminy. 

Przewodniczący otworzył obrady i przywitał zebranych. 

Zweryfikowano kworum. Szczegóły zawarte zostały na poniższej liście obecności: 

I Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Artur Bonas TAK • 29.12.202008:39 Obecny 

2 Teresa Cieślińska TAK • 29.12.202008:39 Obecny 

Jan Drzazgowski TAK • 29.12.202008:39 Obecny 

Grażyna Kiliś TAK • 29.12.202008:39 Obecny 

Małgorzata Leszczyńska TAK • 29.12.202008:39 Obecny 

6 , Małgorzata Lewczuk TAK • 29.12.202008:39 Obecny 

l i--- Andrzej Malasiewicz 

f 8 i Dorota Młyńska-Marcinowska 
TAK 

TAK 

• 29_12.202008:39 Obecny 

• 29.12.202008:39 Obecny 
I i ' ::--T---

9 ! Zbigniew Pietrzak , • 29.12.202008:39 Obecny 
I 

1óT-- Dariusz Radwański • 29.12.202008:39 Obecny 

11 Marcin Ruciński • 29.12 .202008:39 Obecny 

I 

12 Iwona Sagatyńska TAK • 29.12.202008:39 Obecny 

TAK • 29.12.202008:39 Obecny 

TAK • 29.12.202008:39 Obecny 

TAK • 29.12 .202008:39 Obecny 

Stwierdzono, że w sesji uczestniczyli wszyscy radni czyli 15 osób. 

Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIV Sesji Rady Gminy, z dnia 09 grudnia 2020 r. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pomiechówek 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na 2020 rok 

l 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pomiechówek na lata 

2021-2032 

6.1. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały o WPF Gminy 
Pomiechówek na lata 2021-2032 

6.2. Głosowanie autopoprawki do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pomiechówek 

6.3. Głosowanie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pomiechówek na lata 2021-2032 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Pomiechówek na rok 2021 

7.1. Odczytanie opinii regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej na 

2021 rok 

7.2. Przedstawienie opinii Komisji Gospodarczej nt. projektu budżetu 

7.3. Debata budżetowa 

7.4. Glosowanie autopoprawki do projektu uchwały budżetowej na 2021 rok 

7.5. Głosowanie uchwały budżetowej Gminy Pomiechówek na 2021 rok 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LlV/311/10 Rady Gminy Pomiechówek z dnia 10 
listopada 2010 r. w sprawie utworzenia wydzielonego rachunku dochodów własnych w 

prowadzonych przez Gminę Pomiechówek szkołach podstawowych i gimnazjum 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Pomiechówek. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV/179/2020 Rady Gminy Pomiechówek z 

dnia 09 grudnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowni ku 

przydomowym. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/219/2017 Rady Gminy Pomiechówek z 

dnia 27 lutego 2017 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Pomiechówek dla działki ewidencyjnej nr 18 we wsi 

Błędowo 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu 

nieruchomości gminnych w Nowym Modlinie (na rzecz PGE) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu 

nieruchomości gminnych w Nowym Modlinie (na rzecz firmy J.Fijałkowski Boss) 

14. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy między sesjami Rady Gminy 

15. Sprawy różne. 

16. Zamknięcie sesji. 
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Przebieg spotkania 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Do porządku obrad nie zgłoszono uwag, wniosków. 

Głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

Typ głosowania: 

Informacja o kworum: 15% 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 
- - - - -

Uprawnionych: 15 

Zagłosowało: 15 

Nieobecni: O 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

I~--------' LP'j Imię i nazwisko 
~1 . 

l11 Artur Bonas 

I 2 i Teresa Cieślińska 

3 Jan Drzazgowski 

4 Grażyna Kiliś 

5 Małgorzata Leszczyńska 

6 Małgorzata Lewczuk 

7 Andrzej Malasiewicz 

8 Dorota Młyńska-Marcinowska 

9 I Zbigniew Pietrzak 

1
10 I Dariusz Radwański 

~-- I 
Marcin Ruciński 

1

11 

I~' , 12 Iwona Sagatyńska 
- -~~--

13 Wioletta Śliwińska 

14 Beata Wyszyńska 

15 Andrzej Górecki 

Data głosowania: 29.12.202008:46 

Miejsce: zdalna 

Za: 15 

Przeciw: O 

Wstrzymało się: O 

r 
Głos Data i czas oddania głosu 

Za 29.12.202008:47 

Za 29.12.202008:47 

Za 29.12.202008:47 

Za 29.12.202008:47 

Za 29.12.202008:47 

~a 29.12.202008:47 

Za 29.12.202008:47 

Za 29.12.202008:47 

Za 29.12.202008:47 
----

Za 29.12.202008:47 

Za 29.12.202008:47 
--

Za 29.12.202008:47 

Za 29.12.202008:47 

I Za 29.12.202008:47 

Za 29.12.202008:47 
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3. Przyjęcie protokołu z XXIV Sesji Rady Gminy, z dnia 09 grudnia 2020 r. 
Głosowanie w sprawie: Przyjęcia protokołu z XXIV Sesji Rady Gminy, z dnia 09 grudnia 2020 r. 

Typ głosowania : Data głosowania: 29.12.202008:47 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: zdalna 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: O I 

+ 

J Nieobecni: O Wstrzymało się: O 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
-- --

lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bonas Za 29.12.202008:47 

2 Teresa Cieślińska 1 Za 29.12.202008:47 

3 Jan Drzazgowski 

j 
Za 29.12.202008:47 

4 Grażyna Kiliś Za 29.12.202008:48 
--------- t 

5 Małgorzata Leszczyńska Za 29.12.202008:47 

6 Małgorzata Lewczuk Za 29.12.202008:47 -I 
I 

7 Andrzej Malasiewicz Za 29.12.202008:47 

8 Dorota Młyńska-Marcinowska Za -I 29.12.202008:47 

--- - - - -----_.~-

9 Zbigniew Pietrzak Za 29.12.202008:47 

-

10 Dariusz Radwański Za 29.12.202008:48 
-- - ---

11 Marcin Ruciński Za 29.12.202008:47 

1

12 Iwona Sagatyńska Za 29.12.202008:47 
----, 

13 Wioletta Śliwińska Za 29.12.202008:47 

14 Beata Wyszyńska Za 29.12.202008:47 

15 Andrzej Górecki Za 29.12.202008:47 
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4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pomiechówek. 
Nie zgłoszono uwag. 

Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pomiechówek 

Typ głosowania: Data głosowania: 29.12.202008:49 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: zdalna 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

I Zagłosowało: 15 Przeciw: O 

L______ Nieobecni: O Wstrzymało się: O 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

--- -

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bonas Za 29.12.202008:49 

2 Teresa Cieślińska Za 29.12.202008:49 

3 Jan Drzazgowski Za 29.12.202008:49 

4 Grażyna Kiliś Za 29.12.202008:49 

5 Małgorzata Leszczyńska Za 29.12.202008:49 

6 Małgorzata Lewczuk Za 29.12.202008:49 
---

7 Andrzej Malasiewicz Za 29.12.202008:49 

I 8 Dorota Młyńska -Ma rcinowska Za 29.12.202008:49 

9 Zbigniew Pietrzak Za 29.12.202008:49 

- --- , 
10 Dariusz Radwański Za 29.12.202008:49 

11 Marcin Ruciński Za 29.12.202008:49 

12 Iwona Sagatyńska Za 29.12.202008:49 

13 Wioletta Śliwińska Za 29.12.202008:49 

---
14 Beata Wyszyńska -I 

Za 29.12.202008:49 

15 Andrzej Górecki Za T 29.12.202008:49 

Uchwała Nr XXVj182j2020 - w załączeniu. 

1 
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5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na 2020 rok 

Brak uwag, wniosków, pytań. 

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na 2020 rok 

Typ głosowania: 

Informacja o kworum: 50% 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 

Zagłosowało: 15 

Nieobecni: O 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

lp. Imię i nazwisko 

1 Artur Bonas 

2 Teresa Cieślińska 

3 Jan Drzazgowski 

4 Grażyna Kiliś 

5 Małgorzata leszczyńska 

6 Małgorzata lewczuk 

7 Andrzej Malasiewicz 

8 Dorota Młyńska-Marcinowska 

9 Zbigniew Pietrzak 

10 Dariusz Radwański 

11 Marcin Ruciński 

12 Iwona Sagatyńska 

13 Wioletta Śliwińska 

14 Beata Wyszyńska 

15 Andrzej Górecki 

Uchwała Nr XXV/183/2020 - w załączeniu. 

Data głosowania: 29.12.202008:51 

Miejsce: zdalna 

Głos 

Za 

Za 

Za 

Za 

Za 

Za 

Za 

Za 

Za 

Za 

Za 

Za 

Za 

Za 

Za 

Za: 15 

Przeciw: O 

Wstrzymało się: O 

Data i czas oddania głosu 

29.12.202008:51 

29.12.202008:51 

29.12.202008:51 

29.12.202008:52 

29.12.202008:51 

29.12.202008:51 

29.12.202008:51 

29.12.202008:51 

29.12.2020 08:51 

29.12.202008:51 

29.12.202008:51 

29.12.202008:51 

29.12.202008:51 

29.12.202008:51 

29.12.202008:51 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pomiechówek na lata 2021-2032 

6. 1. Skarbnik Gminy Kamila Gronczewska odczytała opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o projekcie uchwały w sprawie WPF Gminy Pomiechówek na 

lata 2021-2032 - załącznik nr 1 

6. 2. Głosowanie autopoprawki do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pomiechówek 

Pytań, uwag nie zgłoszono. 

Głosowanie w sprawie: autopoprawki do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pomiechówek 

~-~---------

, Typ głosowania: 
I 

~--Informacja o kworum: 50% 
! 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 

Zagłosowało: 15 

Nieobecni: O 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko 

1 Artur Bonas 

2 Teresa Cieślińska 

~--+---
I 3 i 

I 

Jan Drzazgowski 

4 Grażyna Kiliś 

5 Małgorzata Leszczyńska 

6 Małgorzata Lewczuk 

7 Andrzej Malasiewicz 

8 Dorota Młyńska-Marcinowska 

Data głosowania: 29.12.202008:59 

Miejsce: zdalna 

Za: 14 
t-

Przeciw: 1 

Wstrzymało się: O 

Głos Data i czas oddania głosu 

Za 29.12.202009:00 

Za 29.12.202009:00 

Za 29.12.202009:00 

Za 29.12.202009:00 

Za 29.12.202009:00 

Za 29.12.202009:00 

Za 29.12.202009:00 

l 
Za 29.12.202009:00 
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r 9 Zbigniew Pietrzak 

r 
Za r 29.12.202009:00 

\10 1 

I 
Dariusz Radwański Za 29.12.202008:59 

1 11 
l 

Marcin Ruciński Za 29.12.202009:00 

12 Iwona Sagatyńska Przeciw 29.12.202009:00 

113 1 Wioletta Śliwińska Za 29.12.202009:00 
---

14 Beata Wyszyńska Za 29.12.202009:00 

15 Andrzej Górecki Za 29.12.202009:00 

Autopoprawka WPF - załącznik nr 2 

6.3. Głosowanie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pomiechówek na lata 2021-2032 

Uwag, wniosków nie zgłoszono. 

Głosowanie w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pomiechówek na lata 2021-2032 

----- - -
Typ głosowania: Data głosowania: 29.12.202009:01 

Miejsce: zdalna 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 
f -

Zagłosowało: 15 Przeciw: 1 

Nieobecni: O Wstrzymało się: 1 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

rLp, Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 
I 

1 1 Artur Bonas Za 29.12.202009:01 

2 Teresa Cieślińska Wstrzymał się 29.12.202009:01 

i 3 Jan Drzazgowski Za 29.12.202009:01 

4 Grażyna Kiliś Za 29.12.202009:01 

S Małgorzata Leszczyńska Za 29.12.202009:01 
+-

6 Małgorzata Lewczuk Za 29.12.202009:01 

1 
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7 Andrzej Malasiewicz Za 29.12.202009:01 

8 Dorota Młyńska-Marcinowska t 
Za 29.12.202009:01 

j ~ 

9 Zbigniew Pietrzak Za 29.12.202009:01 
~ -

10 Dariusz Radwański Za 29.12.202009:01 
I 

-

1

11 Marcin Ruciński Za 29.12.202009:01 

12 Iwona Sagatyńska Przeciw 29.12.202009:01 

13 Wioletta Śliwińska Za 29.12.202009:01 

14 Beata Wyszyńska Za 29.12.202009:01 

15 r Andrzej Górecki Za 29.12.202009:01 

Uchwała Nr XXV/184/2020 - w załączeniu. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Pomiechówek na rok 

2021 

7.1. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 

budżetowej na 2021 rok. 

Skarbnik Gminy Kamila Gronczewska odczytała w/w opinię, która stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 

7.2. Przedstawienie opinii Komisji Gospodarczej nt. projektu budżetu. 

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej Teresa Cieślińska przedstawiła opinię 

swojej Komisji na temat projektu budżetu na 2021 r. Poinformowała, że opinia 

jest pozytywna, ale podjęta nie jednogłośnie. 

7.3. Debata budżetowa 

W debacie budżetowej głos zabrali: 

Radna Iwona Sagatyńska na początku swego wystąpienia nawiązała do wprowadzonej 

autopoprawki do projektu budżetu z czego była zadowolona, mniej do formy wprowadzenia 

tych zmian, bo termin zgłaszania przez radnych uwag do budżetu upłynął w dniu 15 

listopada. Przypomniała, że na wczorajszym posiedzeniu Komisji prosiła o przygotowanie 

odpowiedzi na zgłoszone pytania, czyli: ile wniosków budżetowych zostało złożonych do 

budżetu gminy i do ilu Wójt się przychylił dlatego, że tegoroczne zmiany w autopoprawce 
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budzą w niej zastrzeżenia i trochę dziwią. Na inwestycje jest zaplanowana kwota 350 tys. zł, 

w wyniku zastrzeżeń zamiast zaproszenia do rozmów i przeprowadzenia negocjacji jak to 

podzielić był telefon od Przewodniczącego Rady do radnych z listą zaproponowanych zadań 

do realizacji jako jednoroczne. Chodziło tylko o podpisanie tej listy. Jeżeli merytoryczna część 

tej listy wynikała z rozmów Wójta z niektórymi radnymi to dlaczego to pismo zostało 

skierowane jako wniosek radnych - dziwiła się radna. Jeżeli są to zadania priorytetowe to kto 

je wybrał, jeżeli sam Wójt to niepotrzebne było całe to zamieszanie i podpisywanie wniosku, 

bo dla radnych na złożenie wniosków do budżetu termin upłynął 15 listopada. Ponadto 

dodała, że ze skromnej kwoty 350 tys. zł na inwestycje jednoroczne zostały jeszcze zdjęte 

środki na szpitat a wcześniej Wójt wspominał, że znajdzie środki na wsparcie szpitala na 

walkę z COVID-em jeszcze w 2020 roku, co się nie udało, bo zapewne chodziło o 

zlikwidowanie pomysłu wzięcia kredytu na spłatę wcześniejszych zobowiązań i dobrze, że ten 

kredyt nie był wzięty, jednak zabranie tych pieniędzy z już i tak skromnego budżetu na 

inwestycje jednoroczne budzi jej zastrzeżenia, bo te 30 tys. zł można było poszukać w innych 

paragrafach. W autopoprawce, zdaniem radnej zabrakło też zwiększenia kwoty na 

utrzymanie punktu czasowego przetrzymywania zwierząt, tym bardziej, że kilka tygodni 

temu mówione było, że te środki pojawią się w autopoprawce. Na chwilę obecną na ten cel 

jest zapisane 30 tys. zł, a w bieżącym roku zadanie to wymagało nakładów ze strony 

Stowarzyszenia "Pomiechowskie bezdomniaki" 25 tys. zł i ta kwota nie była wystarczająca. 

Radna powiedziała, że złożyła w terminie wniosek do budżetu o zabezpieczenie kwoty 35 tys. 

zł, a Stowarzyszenie wnosiło uwagi w konsultacjach dla organizacji społecznych, że ta kwota 

35 tys. zł to absolutne minimum, by Gmina zabezpieczyła bieżącą obsługę na utrzymanie 

punktu czasowego przetrzymywania zwierząt. Związane jest to głównie z kosztami zakupu 

karmy, remontów bieżących, opłaty pracownika, księgowej, ubezpieczenia. W 2020 roku były 

62 adopcje psów i 104 kotów. Dało to przede wszystkim odciążenie pracy w Wydziale 

Ochrony Środowiska. Zadanie to było wykonane w dobrej jakości, były szybkie reakcje na 

błąkające się psy. Była pomoc w wyłapywaniu, poszukiwaniu właścicieli, promocji 

czipowania, opieka nad psami itd. Żeby policzyć tylko adoptowane 62 psy, nie wymieniając 

innych realizowanych przez Stowarzyszenie zadań, to na te psy, które miałyby pojechać do 

schroniska Gmina musiałaby wydać w tym roku ok. 160 - 170 tys. zł z odłowieniem i 

transportem, a tak pojechały tylko 3 psy, bo w kojcach zabrakło miejsca dla tych zwierząt. 

Gmina wydała 25 tys. zł na ten punkt w tym roku, dla porównania na te 3 psy, które 

pojechały do schroniska wydano 1/3 tej kwoty. To wszystko obrazuje niemałe oszczędności 

dla gminy. Radna odniosła się też do posiedzenia wczorajszej komisji i wypowiedzi na niej 

wójta, że radny jest nie tylko od zadawania pytań, ale musi mieć jeszcze jakieś osiągnięcia. 

Radna powiedziała, że współtworzyła organizację na rzecz zwierząt "pomiechowskie 

bezdomniaki", która z racji swojego działania na przełomie 5 lat przyniosła spore 

oszczędności dla gminy, ale i potencjał w postaci promocji gminy w działaniach edukacyjnych 

i tworzeniu wolontariatu wśród młodzieży. Radna jest też przekonana, że mieszkańcy 

dostrzegają również inne jej działania, które wypełnia zarówno w tej jak i w tamtej kadencji. 

Radna uważała, że 35 tys. zł na bezdomne psy na tle budżetu gminy, który jest na poziomie 

ponad 80 mln zł to są niewielkie pieniądze i szkoda, że tych 5 tys. zł nie udało się w tym 

paragrafie znaleźć. Radna stwierdziła, że zaproponowany budżet wygląda imponująco, 

dochód 83,S mln zł przy wydatkach niecałe 80 mln zł daje nadwyżkę 3, 5 mln zł, która 
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zostanie przeznaczona na spłatę zobowiązań. To dobrze wyglądające liczby, z czego 23 mln zł 

to są środki pozyskane z dotacji. Drobną kwotą wydaje się w tym suma na inwestycje 

jednoroczne 350 tys. zł, a właściwie 320. Ogółem to są duże kwoty, ale jest w tym końcowy 

etap zadania "Nowoczesna szkoła" i realizacja dokumentów planistycznych. W WPF znajduje 

się także końcówka inwestycji w Strefie, jest tam kwota 2,5 mln zł. W tym miejscu radna 

poprosiła wójta o odpowiedź, czy realizacja tych 2,5 mln zł jest konieczna do wykonania 

teraz, aby na przykład nie mieć zagrożenia, że dotacje zostaną cofnięte, czy nie może to 

zadanie poczekać aż Strefa na to zarobi. Dotacja była duża, ale też przy niemałym wkładzie 

własnym. Kolejna inwestycja to rewitalizacja i redukcja zanieczyszczenia - radna zaznaczyła, 

że nie kwestionuje zasadności tych zadań, bo one są bardzo potrzebne, ale w ostatnich 

latach coraz większym problemem mieszkańców jest wodociąg i kanalizacja. Są to tematy 

bardzo przyziemne i nie tak spektakularne i widowiskowe, ale bardzo oczekiwane przez 

mieszkańców gminy. Na te zadania mieszkańcy czkają od lat. Można się domyślać, że 

beneficjentów do takich dotacji będzie znacznie więcej niż na zadania jakim była budowa 

parku linowego czy Dolina Wkry, ale trzeba się również z tym problemem też zmierzyć. 

Kwestia inwestycji jednorocznych poruszana wielokrotnie w samej formie i treści budzi 

zastrzeżenia. Brak funduszu sołeckiego pozbawiło mieszkańców wpływu na kreowanie 

rozwoju swoich miejscowości, podział zadań jak się okazało jest niełatwy i trudno w nim o 

kompromis, zwłaszcza gdy brakuje rozmowy o której wspominała radna Teresa Cieślińska i 

inni radni też. Budżet zakłada nadwyżkę i ponadto o czym mówił wójt, spodziewane są 

wyższe dochody z opłaty adiacenckiej, bo 4,1 mln zł, podczas gdy wójt wcześniej mówił, że 

będzie ponad 7 mln zł. Radna ma nadzieję, że wodociąg i kanalizacja będą zadaniami 

priorytetowymi w najbliższej przyszłości. Poruszyła kwestie wydatków jednorocznych - dział 

gospodarka gruntami i nieruchomościami - na uwagę zasługuje fakt wynajmowania lokalu 

przy ulicy Wojska Polskiego w Pomiechówku na świetlicę. Na ten cel zostanie wydane tyle co 

przeznaczone jest na świetlicę w Kosewku, czyli ok. 60 tys. zł, ale świetlica w Kosewku 

zostanie, a tutaj nie jest to własnością gminy a po wyremontowaniu dalej trzeba będzie za to 

płacić. Rozumie remont i inwestowanie świetlicy nie będącej własnością Gminy, bo tak jest 

np. w Stanisławowie, ale nie płaci się za czynsz żadnych pieniędzy i nie są ponoszone 

dodatkowe koszty, więc jest to inwestycja opłacalna pod tym względem. Jeżeli chodzi o 

świetlicę na ulicy Wojska Polskiego, niedaleko jest piękny budynek Ośrodka Kultury, 

odległość wynosi kilkaset metrów co najwyżej 1 km. Nawet jeżeli komuś byłoby ciężko 

dotrzeć do Ośrodka Kultury, gdzie jest wspaniałe zaplecze, to w ramach tych pieniędzy, które 

idą w remont, dzierżawę i czynsz tego lokalu można by było spokojnie busem ludzi dowieźć. 

Chodzi o to, że są to spore koszty, które są nieekonomiczne. Radna podkreśliła, że nie jest to 

tylko jej opinia, bo podobną przekazuje wielu mieszkańców pytając o to. Kolejna rzecz, którą 

poruszyła to wzrost opłaty za śmieci, temat niejednokrotnie poruszany na posiedzeniach 

Komisji Ochrony Środowiska. Ten system prawdopodobnie mógłby być sprawniejszy, tańszy, 

a na pewno lepiej uszczelniony w zakresie wydatkowania środków publicznych. Póki co jest 

doliczane ok. 10% w stosunku do zeszłego roku zakładając wzrost kosztów ilości oddanych 

śmieci. Radna ma nadzieję, że te współczynniki w przyszłości uda się poprawić i będzie się 

opłacało przejąć przez Gminę prowadzenie tego zadania albo przynajmniej lepsze 

monitowanie tego systemu, który istnieje. W 2021 będą realizowane dwa duże projekty z 

dofinansowania, będzie to multimodalna mobilność i redukcja zanieczyszczenia powietrza. 
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są to dwa zadania, które będą służyły sołectwom i ludzie z tego skorzystają. Następnie 

poruszyła temat kosztów związanych z edukacją i opieką socjalną, które wzrastają, ale też 

wzrasta dofinansowanie, które Gmina otrzymuje co widać w proporcjach budżetowych. 

Poinformowała też, że kolejny rok wnioskowała do budżetu o ulicę Przejazdową w 

Stanisławowie i wciąż tych środków nie ma mimo, że w innych miejscowościach corocznie są 

jakieś drogi robione, np. w Goławicach, Błędowie, a w Stanisławowie wciąż nie udaje się tego 

remontu przeprowadzić. Następnie radna mówiła nt. kwoty zabezpieczonej na Dom Kultury. 

W 2020 roku było to 400 tys. zł, gdzie koszty utrzymania tak dużego i pięknego budynku są 

też wyższe niż przed modernizacją. Zajęć w tym roku też już było niewiele, pomijając 

pandemię, koszty te są krojone bardzo drastycznie w tym budżecie. Piękny obiekt zostanie w 

tym momencie tylko dla zamożnych, bo to jest kwota tylko 150 tys. zł za którą nie da się 

poprowadzić zajęć. Ludzie, którzy mają pieniądze to zapłacą za rozwijanie swoich 

zainteresowań i talentów na zajęciach płatnych. Podsumowując swoje spostrzeżenia radna 

stwierdziła, że budżet jest duży na co ma niemały wpływ kumulacja zadań niezrealizowanych 

i przesuniętych z 2020 roku. Kontynuowane są zadania z WPF bez wprowadzenia na obecną 

chwilę nowych projektów, jest rozwój mobilności, infrastruktury na terenach 

zurbanizowanych oraz wprowadzony program wymiany pieców. Jednak jest niewielka kwota 

inwestycji jednorocznych ustalonych bez porozumienia ze wszystkimi radnymi, przy braku 

funduszu sołeckiego. Instytucja kultury ma zbyt niskie środki na funkcjonowanie, co 

ograniczy możliwość korzystania z nowoczesnego obiektu osobom niezamożnym. W jej 

mniemaniu budżet ten nie jest zadowalający i oświadczyła, że po raz pierwszy odkąd jest 

radną nie przychyli się do jego akceptacji. Na zakończenie zgłosiła uwagę odnośnie uchwały 

budżetowej która zostanie podjęta. W § 11 pkt 3 jest zgoda na wprowadzanie zmian w 

budżecie Zarządzeniami Wójta. W związku z tym zwróciła się z prośbą, aby te Zarządzenia ze 

zmianami finansowymi znalazły się także w aplikacji radni.info po to, aby radni na bieżąco 

wiedzieli jakie zmiany są dokonywane w trakcie roku budżetowego. 

Radny Andrzej Malasiewicz w debacie budżetowej zaznaczył, że wiele rzeczy na ten temat 

przedstawiła jego przedmówczyni, z czym można się zgadzać albo nie. Jego zdaniem 

założenia do budżetu są dobre dlatego polemizowałby z wieloma rzeczami, o których 

mówiła radna Iwona Sagatyńska. Pochylając się nad tym budżetem należy zastanowić się w 

jakim on okresie powstał, w czasie ciągłej walki z pandemią, która zabrała życie wielu 

Polakom, odebrała oszczędności, ludzie stracili pracę, Polakom żyje się gorzej, są 

sfrustrowani, zmęczeni i niezadowoleni. W tym kontekście należy spojrzeć szerzej na ten 

budżet. Wydaje się, że mimo wielkich trudności powstał budżet optymistyczny, 

prorozwojowy i zrównoważony. Gwarantuje on mieszkańcom Gminy dalszy poziom 

standardu życia. Prawie 30 mln zł na inwestycje to są pokaźne kwoty, dlatego też oświadczył, 

że poprze ten budżet do czego zachęcał tych zadowolonych i tych mniej zadowolonych 

radnych. 

Radny Artur Bonas na wstępie zaznaczył, że na temat proponowanego budżetu na 2021 rok 

miał okazję mówić już dwukrotnie, ale to swoje poparcie dla tego planu chciałby po raz 

kolejny przedstawić w prowadzonej debacie. Powiedział, że należy się tylko cieszyć z tego, że 

pomimo tak ciężkiego roku 2020, kiedy nic nie jest proste i wymaga większego wysiłku, 

możliwe jest kontynuowanie zamierzeń, które są w WPF od wielu lat. Budżet ten tak jak i 
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wszystkie poprzednie to taki starter na nadchodzący rok, który może być zmieniany. Trzeba 

również powiedzieć, że żaden budżet nie zaspokaja wszystkich oczekiwań, ale jest on 

ruchomy, o czym wiedzą wszyscy radni i może być zmieniany. Te założenia, które wójt 

przedstawił są czytelne, ale obecna sytuacja i gospodarcza i społeczna jest niepewna i może 

wiele zmienić. Głosując nad uchwałą budżetową trzeba pamiętać, że dotyczy to finansów 

całej gminy, nie tylko tego co się będzie działo w poszczególnych okręgach wyborczych i 

dlatego odpowiedzialność radnych przy tej uchwale jest bardzo duża i nie zawsze jest 

możliwe pogodzenie tego z oczekiwaniami mieszkańców. Na zakończenie wypowiedzi radny 
zaznaczył, że będzie rekomendował poparcie tego budżetu. 

Radna Teresa Cieślińska zaznaczyła, że radną jest już bardzo długo, ale ostatnie lata 

spowodowały w jej głowie wiele refleksji. Z tym, o czym mówił radny A.Bonas że trzeba 

patrzeć nie tylko na swoje okręgi, ale i na pozostałe zgadza się, bo do tej pory tak robiła, ale 

inaczej na to patrzy od czasu, gdy nie zrealizowano ani jednej inwestycji w jej okręgu, a na 

dodatek zabrano fundusz sołecki, odpowiedzi z Urzędu dlaczego zabrano nie otrzymała od 

października. Nie wie jak inni radni, ale ona nie widzi w tym budżecie pieniędzy na wodę, na 

kontynuowanie dalszego oświetlenia, chociaż napisane było w gazetce, że oświetlenie 

zostało zakończone. Każdy głosuje według własnego sumienia, ale jej sumienie zostało 

nadszarpnięte i wykorzystane prawie do końca, że nie ma odwagi głosować za tym 

budżetem, bo się boi że nawet podjęte zobowiązania w stosunku do małych zadań nie 

zostaną zrealizowane, nie mówiąc już o przedsięwzięciach wieloletnich. 350 tys. zł na 

wszystkie wsie to stanowczo za mało i nie tego chyba mieszkańcy się spodziewali. Liczyli na 

to, że w każdej nawet najmniejszej wsi coś będzie zrobione, a tu jeszcze zabiera się pieniądze 

likwidując fundusz nikogo nie pytając. Radna zaznaczyła, że w tej sytuacji nie ma odwagi 

spojrzeć ludziom w oczy ze spokojem. Każdy zdaje sobie sprawę, że jest ciężki rok przez 

pandemię, ale przede wszystkim trzeba myśleć o tych najmniejszych a nie o tych 

największych inwestycjach. Wie, że te duże kiedyś przyniosą jakieś sukcesy finansowe, ale na 

razie nie bardzo to widać. Teraz najważniejsze są wodociągi, nowe hydrofornie, bo to są 

bardzo ważne rzeczy, z tego ludzie korzystają i takie proste rzeczy chcieliby u siebie mieć, a w 

tym budżecie tego nie ma i dlatego radna z przykrością stwierdziła, że nie zagłosuje za tym 

budżetem. 

Radna Małgorzata Lewczuk zaczęła od tego o czym mówili jej przedmówcy, że jest to dla 

wszystkich trudny rok z powodu pandemii. Co do budżetu uważała, że jest on skonstruowany 

w sposób bardzo optymistyczny. 20 mln zł na inwestycje to ogromne pieniądze, co więcej 

jest to budżet rozwojowy. Zaznaczyła, że planuje się wydatki na zorganizowanie transportu 

lokalnego w kwocie ponad 600 tys. zł, w oświacie jest realizowany ogromny projekt w szkole 

ponadpodstawowej, który służy zarówno młodzieży jak i nauczycielom, ponieważ jest ich 

doszkalanie. Jest to projekt z udziałem środków Unii Europejskiej "nowoczesna szkoła 

zawodowa gwarancją sukcesu na rynku pracy". Uważała, że budżet ten jest doskonale 

skonstruowany i dlatego zachęcała wszystkich o ponowne jego przeanalizowanie przed 

zagłosowaniem. Sama oświadczyła, że będzie popierała ten budżet. 

7.4. Głosowanie autopoprawki do projektu uchwały budżetowej na 2021 rok 
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Głosowanie w sprawie: autopoprawki do projektu uchwały budżetowej na 2021 rok 

r 
Data głosowania: 29.12.202009:46 Typ głosowania: 

-
Informacja o kworum: 50% Miejsce: zdalna J 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 12 

Zagłosowało : 15 Przeciw: 2 

Nieobecni: O Wstrzymało się: 1 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

-
Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 I Artur Bonas Za 29.12.202009:46 
I 

I 2 Teresa Cieślińska t Przeciw 29.12.202009:46 

t--
Jan Drzazgowski ! 3 . Za 29.12.202009:46 

I I 
r--I-------~-

i 4 . Grażyna Kiliś Za 29.12.202009:48 
,---_.+----
I 5 : Małgorzata Leszczyńska Za 29.12.202009:46 
I 

t --6~ ~ 

Małgorzata Lewczuk l Za 

-[ 
29.12.202009:46 

----

7 Andrzej Malasiewicz Za 29.12.202009:48 
-t --

8 Dorota Młyńska-Marcinowska Wstrzymał się 29.12.202009:46 

9 Zbigniew Pietrzak Za 29.12.202009:46 

10 Dariusz Radwański Za 29.12.202009:46 

11 Marcin Ruciński Za 29.12.202009:46 

1~1 
Iwona Sagatyńska Przeciw 29.12.202009:46 

~ 

13 Wioletta Śliwińska Za 29.12.202009:46 
~ 

J 14 Beata Wyszyńska Za 29.12.202009:47 

115 f-
i I 

Andrzej Górecki Za 29.12.202009:46 
L_:_ 

Autopoprawka do projektu Uchwały Budżetowej - załącznik nr 4 
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7.5. Głosowanie uchwały budżetowej Gminy Pomiechówek na 2021 rok 

Wójt Dariusz Bielecki zabrał głos i powiedział, że przygotowanie budżetu na kolejny rok to 

proces prawie półroczny, bo o następnym budżecie trzeba myśleć już w roku poprzednim, 

przeprowadzając analizy. Musi on być też kontynuacją obecnych zadań, musi być spójny i 

kompletny. Tworzenie budżetu jest wyłączną kompetencją wójta, który ma delegację do 

nakreślenia wizji i realnego wpływu na to jak będzie wyglądał następny rok. Rolą Rady 

Gminy jest akceptacja tego. Tworzenie budżetu jest procesem, w którym wspólnie z Radą 

można decydować o rozwoju gminy. W dalszej części Wójt ustosunkował się do 

wcześniejszych wypowiedzi, do wygłoszonych uwag. Zaznaczył, że kwoty zawarte w budżecie 

są trudne do wyobrażenia, dopiero potem jak powstają inwestycje to zostają one docenione. 

Tak było np. w przypadku powstania przedszkola, na które wydano prawie 17 mln zł. 

Inwestycja powstała bardzo szybko, ale dopiero gdy obiekt powstał było widać zadowolenie 

mieszkańców. Podobnie będzie z tymi, które powstaną. Ich efekty będą odczuwalne po roku, 

dwóch latach. Na temat budżetu Wójt powiedział, że jest on skonstruowany dla każdego 

mieszkańca gminy Pomiechówek, bo są w nim zadania przeznaczone dla wszystkich. Wójt 

ustosunkował się do negatywnych wypowiedzi na temat budżetu, zaznaczył że jak ktoś jest z 

góry negatywnie nastawiony to nie dostrzega plusów, tylko artykułuje minusy, bo ktoś mówi 

o 350 tys. zł że to mało, nie dostrzegając 28 mln zł. Mówi, że to nie jest zadanie jednoroczne, 

a jakby ono nie było nazwane, to i tak będzie to inwestycja na 2021 rok. Więc jak trzeba być 

jednostronnym, żeby świadomie mówić, że jest tylko 350 tys. zł i nie dostrzegać 28 mln zł. 

Należałoby w tym momencie precyzyjnie omówić te 28 mln zł, żeby ten głos stronniczy nie 

wybrzmiał. Przypomniał o czym już wcześniej wspominał, że ta kwota będzie rosła. Budżet 

jest takim planem, który robi się raz w roku, ale decyzje w sprawie zmian podejmowane są 

prawie codziennie i potem one następują. Wspomniał po raz kolejny, że złożył wniosek o 

dofinansowanie komunikacji lokalnej na terenie gminy Pomiechówek. Jest to zadanie 

priorytetowe, bo Gmina samodzielnie tą komunikację zorganizowała, a teraz ją 

unowocześnia. Na ten cel wydawane są duże kwoty, ale na tym polega odpowiedzialność za 

zabezpieczenie w budżecie potrzeb wszystkich mieszkańców w najważniejszych obszarach. 

Teraz nikt sobie nie wyobraża, żeby tej komunikacji nie było. Dodatkowo Gmina występuje o 

środki na ten cel, a jeśli będą oszczędności to zostaną one przeznaczone na inwestycje w 

każdej miejscowości. Nie można zapominać, że podstawowym problemem jest kwestia 

bezpieczeństwa w ruchu drogowym, pieszym. Budowa kładek dla bezpiecznego przejścia 

przez rzekę od lat była priorytetem. W roku 2021 rozpocznie się realizacja kluczowych 

inwestycji. Budowa parkingów, ciągów pieszo-rowerowych, zakup autobusów to inwestycje 

dla wszystkich i ta pozycja zasługuje na uwagę. Wójt powiedział, że nie rozumie jak można 

nie dostrzegać zadań związanych z transportem, które dotyczą każdego mieszkańca, jak 

można umniejszać budowę świetlic bardzo potrzebnych w Kosewku, Wólce Kikolskiej. W 

Wymysłach radna nie dostrzega kwoty 160 tys. zł na drogę, gdzie jest złożony po raz kolejny 

wniosek o dofinansowanie z FOGR-u. Poza tym w miejscowości tej w ostatnich latach 

wykonano bardzo wiele zadań m.in. drogi, ale jest to niedostrzegane. Niektórzy nie widzą 

potrzeby przestrzeni dla mieszkańców największego osiedla na terenie gminy znajdującego 

się przy ulicy Wojska Polskiego w Pomiechówku, które liczy 600 mieszkańców i jest zasadne, 
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aby taka infrastruktura tam powstała, bo to miejsce służyło mieszkańcom przez 

dziesięciolecia, były tam sklepy, kantyny, tam mieszkańcy się spotykali. Jest ono bardzo 

potrzebne i ważne, żeby tam powstała świetlica. Ośrodek Kultury dzięki przebudowie stał się 

miejscem z którego może korzystać każdy mieszkaniec, tam nawet w czasie pandemii 

realizowane są zajęcia, a to że przestrzeń ta jest dostępna spowodowało uaktywnienie się 

wielu Stowarzyszeń, Grup, Zespołów, które mogą skorzystać z pomieszczeń Ośrodka Kultury. 

Wójt zaznaczył, że w budżecie są również środki na oświatę na najważniejsze zadania. Szkoły 

są dobrze wyposażone, zrealizowano kilka projektów, w ramach otrzymanych dotacji 

wyposażono pracownie biologiczne i chemiczne, zakupiono sprzęt. Realizowany jest też 

punkt dla dzieci najmłodszych - Klub Malucha, który obejmuje opieką dzieci do lat 3. Jest 

złożony wniosek o dalsze sfinansowanie działalności Klubu Malucha przez najbliższe lata, co 

może znacząco wpłynąć na obniżenie kosztów funkcjonowania tej placówki. Wójt wyjaśnił 

kwestie oświetlenia ulicznego, na które są zabezpieczone środki tylko chodzi o to, żeby 

wykonać modernizację z oszczędności zużycia energii. To jest bardzo ważne, że udało się bez 

zwiększania środków wygospodarować środki na oświetlenie z oszczędności dzięki 

zamontowaniu lamp energooszczędnych. Wójt wymienił wiele innych ważnych i potrzebnych 

zadań zaplanowanych w budżecie na 2021 rok. Po raz kolejny uzasadniał potrzebę budowy 

świetlicy na ul. Wojska Polskiego w Pomiechówku, która będzie wyremontowana systemem 

gospodarczym. Kładka na moście w Pomiechówku to zadanie priorytetowe, podobnie jak 

kładka w Kosewku. Dużym wyróżnieniem dla Gminy jak podkreślił wójt jest to, że posiada 

stację kolejową, co wpływa w znaczący sposób na rozwój Gminy. Wójt podkreślił, że budżet 

na 2021 jest bardzo dobry, jest to budżet nadwyżkowy, co jest bardzo ważne, bo udało się 

wygospodarować nadwyżkę w kwocie 3,5 mln zł. Wszystkie zadania będą w pełni 

zrealizowane, w ciągu roku do wykonania jest kilka projektów. Co do listy zadań 

jednorocznych z wniosku złożonego przez radnych wyjaśnił, że rozmowy, konsultacje z 

radnymi trwają już od pół roku w sprawie kluczowych inwestycji w poszczególnych 

miejscowościach. Złożony wniosek wynika z tych rozmów. Ten budżet, podkreślił wójt, daje 

możliwość realizacji dużych zadań dzięki umiejętności pozyskiwania środków zewnętrznych, 

bo Gmina zajmuje pierwsze miejsce na Mazowszu pod tym względem. Tych 83 mln zł w 

budżecie nie byłoby, gdyby nie skuteczność w pozyskiwaniu środków zewnętrznych, które 

przyczynią się do realizacji wielu bardzo potrzebnych zadań. Wójt apelował o zgodę, 

współpracę i aktywne wsparcie w realizacji zadań, a nie dzielenie, negowanie i podważanie 

dokonań. "Cieszymy się, że w tych trudnych czasach ten budżet jest nadwyżkowy, że 

zabezpiecza zadania we wszystkich obszarach życia mieszkańców" podsumował wójt. 

Radna Małgorzata Leszczyńska odniosła się do tematu świetlicy przy ulicy Wojska Polskiego 

w Pomiechówku. Powiedziała, że taka świetlica na terenie tego osiedla jest potrzebna z racji 

tego, że jest tam dużo osób starszych. Udało się przy wsparciu Wójta pozyskać ten lokal i 

małymi krokami przystosować go na świetlicę. Inne wsie takie jak np. Stanisławowo mają 

świetlicę, mają się gdzie spotkać, a mieszkańcy z tego osiedla nie mają. Jest tam wiele osób 

starszych i przemieszczanie się do GOK_u jest dla nich utrudnione, dlatego w tym miejscu 

świetlica jest bardzo potrzebna. Zaapelowała do pozostałych radnych o wsparcie tego 

zadania. 
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-

Radna Iwona Sagatyńska odniosą się do ostatnich wypowiedzi, bo uważała, że to o czym 

wcześniej mówiła zostało spłycone. Wyjaśniała, że dostrzega i o tym mówi, że są środki na 

rewitalizację, na mobilność, na parkingi, na ciągi pieszo-rowerowe, na czyste powietrze. 

Wspominała też o nakładach na szkołę średnią, tylko chodzi o to, że tworzony budżet tak na 

dobrą sprawę jest zarówno na te duże jak i mniejsze zadania i to nie jest tak, że trzeba go w 

takiej formie ustalić, pozostaje kwestia wypracowania środka. Jeżeli nie wszyscy aprobują 

zmiany naniesione w autopoprawce, jeżeli są jakieś uwagi to można je wypowiedzieć i ta jej 

wypowiedź taka była . Uważała, że pewne środki powinny w niektórych paragrafach wyglądać 

nieco inaczej, bo z tym co jest się nie zgadza. Podkreśliła, że dostrzega w tym budżecie 

nadwyżkę, dzięki temu można ze spokojem spłacać zadłużenie, jednak sam budżet to nie 

tylko i wyłącznie duże zadania i spłata kredytu, ale też część bieżącą ważna dla mieszkańców. 

Co do świetlicy przy ulicy Wojska Polskiego zauważyła, że to jest jeden okręg Pomiechówek 

na którym jest też GOK. Idąc tym tokiem myślenia, że jest blisko, że to dla ludzi starszych, to 

każda rozciągnięta wieś mogłaby powiedzieć, że też chce mieć świetlicę. Powstał przepiękny 

obiekt GOK na cały okręg i warto byłoby go wykorzystać w takim celu w jakim został 

powołany. Jest to jedna wielka, piękna świetlica w której są sale konferencyjne i można robić 

w nich spotkania. Trzeba spojrzeć tak, że to nie jest bardzo duża odległość od osiedla, a 

infrastruktura powstała bardzo duża i może trzeba pomyśleć jak ją efektywnie wykorzystać. 

W Stanisławowie środki zostały wykorzystane na remont świetlicy, wspólnota wsi także 

dokładała pieniądze . Natomiast jest różnica, bo w Stanisławowie nie płaci się czynszu za ten 

budynek, a w momencie kiedy środki zainwestowane w tej chwili w remont świetlicy w 

Pomiechówku zdejmie się z czynszu, to po czasie uregulowania ten czynsz dalej będzie do 

płacenia. Cały czas będzie to cudze mienie i wciąż będą generowane koszty. Stąd warto się 

zastanowić nad zasadnością tego zadania. 

Głosowanie w sprawie: uchwały budżetowej Gminy Pomiechówek na 2021 rok 

Typ głosowania: Data głosowania: 29.12.2020 10:26 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: zdalna 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 

1-
Za: 13 

-1 Zagłosowało: 15 Przeciw: 2 
--

l Nieobecni: O Wstrzymało się: O 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

I 
1 Artur Bonas Za 29.12.202010:26 

- --
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I 2 Teresa Cieślińska Przeciw 29.12.202010:26 
-

3 Jan Drzazgowski Za 29.12.202010:26 

4 Grażyna Kiliś - I Za 29.12.2020 10:27 
- + 
S Małgorzata Leszczyńska Za 29.12.202010:26 

_ 6 1 
Małgorzata Lewczuk -j Za 29.12.202010:26 

7 Andrzej Malasiewicz Za 29.12.202010:26 

~ ai 1-- ł------

Dorota Młyńska-Marcinowska l Za 29.12.2020 10:26 

9 Zbigniew Pietrzak Za 29.12.202010:26 

10 f Dariusz Radwański + Za 29.12.2020 10:26 

1_11 1 Marcin Ruciński Za 
t-

29.12.202010:27 

1

12 Iwona Sagatyńska Przeciw 29.12.2020 10:26 

13+ Wioletta Śliwińska Za 29.12.2020 10:26 

l- -
I 14 Beata Wyszyńska Za 29.12.202010:26 

f-Ts --i 

Andrzej Górecki Za 29.12.202010:26 
L-L 

Uchwała Nr XX/l8S/2020 - w załączeniu do protokołu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LlV/311/10 Rady Gminy 

Pomiechówek z dnia 10 listopada 2010 r. w sprawie utworzenia wydzielonego 

rachunku dochodów własnych w prowadzonych przez Gminę Pomiechówek 

szkołach podstawowych i gimnazjum 

Opis punktu: 

Brak uwag. 

Głosowania: 

Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr lIV/311/l0 Rady Gminy 

Pomiechówek z dnia 10 listopada 2010 r. w sprawie utworzenia wydzielonego rachunku dochodów 

własnych w prowadzonych przez Gminę Pomiechówek szkołach podstawowych i gimnazjum 

Typ głosowania: Data głosowania : 29.12.2020 10:29 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: zdalna 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 
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Uprawnionych: 15 Za: 15 

t 
Zagłosowało: 15 Przeciw: O 

+ 
Nieobecni: O Wstrzymało się: O 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
----

Lp. Imię i nazwisko - ;,+ Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bonas Za 29.12.202010:29 

2 Teresa Cieślińska Za 29.12.2020 10:29 

3 

I 
Jan Drzazgowski Za 29.12.202010:29 

4 Grażyna Kiliś Za 29.12.2020 10:39 

5 Małgorzata Leszczyńska Za 29.12.2020 10:29 

6 Małgorzata Lewczuk Za 29.12.2020 10:29 

7 Andrzej Malasiewicz Za 29.12.2020 10:29 

8 Dorota Młyńska-Marcinowska Za 29.12.202010:29 

9 Zbigniew Pietrzak Za 29.12.202010:29 
, 

10
1 

Dariusz Radwański Za 29.12.2020 10:29 

1 11 I Marcin Ruciński Za 29.12.2020 10:29 

12 Iwona Sagatyńska Za 29.12.2020 10:29 

13 Wioletta Śliwińska Za 29.12.2020 10:29 

14 Beata Wyszyńska Za 29.12.2020 10:29 

15 Andrzej Górecki Za 29.12.2020 10:39 

Uchwała Nr XX/186/2020 - w załączeniu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji 

Pomiechówek. 

Radna Iwona Sagatyńska powiedziała, że na wczorajszej Komisji powstała burzliwa dyskusja o 

kanalizacji na ulicy Polnej i w Stanisławowie, Nowym Modlinie i Czarnowie. W uzasadnieniu od 

Kierownika Wydziału Ochrony Środowiska nie było dołączonego pisma w kwestii obowiązku 

uregulowania do stanu faktycznego aglomeracji, żeby wskaźniki wykonanej kanalizacji sięgały 99%. 

Natomiast w wyjaśnieniu padły słowa, że była prowadzona ponowna analiza i wskaźnik koncentracji 

w tych 3 sołectwach nie osiąga wymaganych poziomów i jej budowa jest nieuzasadniona finansowo i 

technicznie. Gdy zarzuca się tak drażliwy temat negując w wyjaśnieniu decyzji jego zasadność, to 

można spodziewać się takich reakcji. Z uwagi na nieokreślenie zasadności finansowej i technicznej 
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budowy kanalizacji w 3 wcześniej wymienionych miejscowościach radna oświadczyła, że nie poprze 
tej uchwały i wstrzyma się od głosu. 

Radna Teresa Cieślińska zapytała, kiedy to pismo dotarło do Urzędu. 

Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska Agnieszka Szajna wyjaśniła, że jest to zmiana ustawowa 

wprowadzona w Prawie Ochrony Środowiska, dotycząca zmiany i wyznaczenia nowych aglomeracji 

do 31.12.2020 r. Wszystkie Gminy były do tego zobligowane. Pismo dotyczące procentu 
skanalizowania wpłynęło około połowy listopada z Ministerstwa. Podano w nim jakie mogą być 

nałożone kary na gminy, które nie dostosują się do wprowadzonych przepisów i nie zmienią granic 

aglomeracji. Wyjaśniła, że jeżeli chodzi o procent planowanej kanalizacji we wsi Stanisławowo, Nowy 

Modlin i Czarnowo osiąga on 98% z tym, że uchwałę trzeba dostosować do istniejącej kanalizacji w 
aglomeracji, której wskaźnik musi wynosić 98%. 

Głosowania: 

Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji 

Pomiechówek. 

Typ głosowania: Data głosowania: 29.12.202010:45 I 

I 
Informacja o kworum: 50% __ L Miejsce: zdalna 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 
-

Zagłosowało: 15 Przeciw: O 

Nieobecni: O Wstrzymało się: 2 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bonas Za 29.12.202010:45 
--- ----

2 Teresa Cieślińska Wstrzymał się 29.12.202010:45 

3 Jan Drzazgowski Za 29.12.202010:45 

4 Grażyna Kiliś Za 29.12.202010:45 

5 Małgorzata Leszczyńska Za 29.12.202010:45 
+ 

6 Małgorzata Lewczuk Za 29.12.202010:45 

7 Andrzej Malasiewicz Za 29.12.202010:45 
~ 

8 Dorota Młyńska-Marcinowska Za 29.12.202010:45 

9 Zbigniew Pietrzak Za 29.12.2020 10:45 

10 l ~ --
Dariusz Radwański Za 29.12.202010:45 

20 



1

11

1 

Marcin Ruciński Za 
r 

29.12.2020 10:45 
----

1

12 Iwona Sagatyńska Wstrzymał się 29.12.2020 10:45 

13
1 

Wioletta Śliwińska Za 

f 

29.12.2020 10:45 

14 Beata Wyszyńska Za 29.12.2020 10:45 

15 Andrzej Górecki Za 29.12.202010:45 

Uchwała Nr XX/187/2020 - w załączeniu 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV/179/2020 Rady 

Gminy Pomiechówek z dnia 09 grudnia 2020 r. w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

stawki tej opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami 

mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady 

komunalne w kompostowniku przydomowym. 

Opis punktu: 

Brak uwag. 

Głosowania: 

Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV/179/2020 Rady 

Gminy Pomiechówek z dnia 09 grudnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty oraz zwolnienia w części 

z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady 

komunalne w kompostowni ku przydomowym. 

[-- Typ głosowania: Data głosowania: 29.12.2020 1.0:47 

I Informacja o kworum: 50% Miejsce: zdalna 
~ 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 
-

Zagłosowało: 15 Przeciw: O 

Nieobecni: O Wstrzymało się: O 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
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lPi Imię i nazwisko 
I Głos ~ Data i czas oddania głosu 

- --

l Artur Bonas Za 29.12.2020 10:47 

2 Teresa Cieślińska Za 29.12.2020 10:48 

t-i-t Jan Drzazgowski Za 29.12.2020 10:47 
-

4 Grażyna Kiliś Za 29.12.2020 10:49 
--

5 Małgorzata Leszczyńska Za 29.12.2020 10:48 
---1 

6 Małgorzata Lewczuk Za 29.12.2020 10:47 
--~ 

7 Andrzej Malasiewicz Za 29.12.2020 10:48 

8 Dorota Młyńska-Marcinowska Za 29.12.2020 10:47 

~ :0 

Zbigniew Pietrzak Za 29.12.2020 10:48 

Dariusz Radwański Za 29.12.2020 10:47 

l 
11 Marcin Ruciński Za 29.12.2020 10:49 

---
12 Iwona Sagatyńska Za 29.12.2020 10:47 

13 Wioletta Śliwińska Za 29.12.202010:48 

, 14 Beata Wyszyńska Za 29.12.2020 10:47 
I r---:-;-- c 

I 15 ! Andrzej Górecki Za 29.12.2020 10:47 

Uchwała Nr XX/1SS/2020 - w załączeniu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/219/2017 Rady 

Gminy Pomiechówek Z dnia 27 lutego 2017 r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Pomiechówek dla działki ewidencyjnej nr 18 we wsi Błędowo 

Opis punktu: 

Brak uwag. 

Głosowania: 

Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/219/2017 Rady 

Gminy Pomiechówek z dnia 27 lutego 2017 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Pomiechówek dla działki 

ewidencyjnej nr 1S we wsi Błędowo 
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Typ głosowania: Data głosowania: 29.12.2020 10:50 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: zdalna 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: O 

Nieobecni: O Wstrzymało się: O 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bonas Za 29.12.202010:50 

2 Teresa Cieślińska Za 29.12.202010:50 

-
3 Jan Drzazgowski Za 29.12.202010:50 

I 
f·- -
I 4 Grażyna Kiliś Za 29.12.202010:50 

-

5 Małgorzata Leszczyńska Za 29.12.202010:50 

6 Małgorzata Lewczuk Za 

r 
29.12.2020 10:50 

7 I Andrzej Malasiewicz Za 29.12.2020 10:50 
'--

! 
8 Dorota Młyńska-Marcinowska Tza 29.12.2020 10:50 

9 Zbigniew Pietrzak Za 29.12.2020 10:50 

10 Dariusz Radwański I Za 29.12.2020 10:50 

11 Marcin Ruciński Za 29.12.2020 10:50 

12 Iwona Sagatyńska Za 29.12.2020 10:50 

13 Wioletta Śliwińska Za 29.12.2020 10:50 

14 Beata Wyszyńska Za 29.12.202010:50 

15 Andrzej Górecki Za 29.12.2020 10:50 

Uchwała Nr XX/189/2020 -w załączeniu. 

12. Podjęcie uchwały W sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością 

przesyłu nieruchomości gminnych w Nowym Modlinie (na rzecz PGE) 

j 
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Głosowania: 

Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością 

przesyłu nieruchomości gminnych w Nowym Modlinie (na rzecz PGE) 

--l 
Informacja o kworum: 50% 

Data głosowania: 29.12.2020~ 

Miejsce: zdalna - - - I 
Typ głosowania: 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: O 
---

Nieobecni: O Wstrzymało się: O 
I 
"-------

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

LP' I Imię i nazwisko t Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bonas Za 29.12.2020 10:52 

2 Teresa Cieślińska Za 29.12.2020 10:52 

3 Jan Drzazgowski Za 29.12.2020 10:52 

4 Grażyna Kiliś Za 29.12.202010:53 

5 Małgorzata Leszczyńska Za 29.12.202010:52 

6 Małgorzata Lewczuk Za 29.12.202010:52 

7 Andrzej Malasiewicz Za 29.12.202010:52 

8 Dorota Młyńska-Marcinowska t Za- 29.12.202010:52 

n Zbigniew Pietrzak Za 29.12.202010:52 

10 Dariusz Radwański Za 29.12.202010:52 

----
11 Marcin Ruciński Za 29.12.202010:52 

I ~: 
Iwona Sagatyńska 

Za ~ 29.12.2020 10:52 

Wioletta Śliwińska Za 29.12.2020 10:53 

14 Beata Wyszyńska Za 29.12.2020 10:52 

15 Andrzej Górecki Za 29.12.2020 10:52 

Uchwała Nr XX/190/2020 - w załączeniu. 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesytu 

nieruchomości gminnych w Nowym Modlinie (na rzecz firmy J.Fijałkowski Boss) 

Głosowanie w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością 
przesyłu nieruchomości gminnych w Nowym Modlinie (na rzecz firmy J.Fijałkowski Boss) 

Typ głosowania : Data głosowania : 29.12.2020 10:54 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: zdalna 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

-
Zagłosowało: 15 Przeciw: O 

Nieobecni: O Wstrzymało się: O 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
-

I L:" I 
Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

Artur Bonas 
~l 

29.12.2020 10:54 

2 Teresa Cieślińska --L Za 29.12.202010:54 

3 Jan Drzazgowski Za 29.12.2020 10:54 

4 Grażyna Kiliś Za 29.12.2020 10:54 

5 Małgorzata Leszczyńska Za 29.12.2020 10:54 

,----
Małgorzata Lewczuk Za 29.12.2020 10:54 6 

7 Andrzej Malasiewicz Za 29.12.2020 10:54 

8 Dorota Młyńska-Marcinowska Za 29.12.2020 10:54 

9 Zbigniew Pietrzak za--t- 29.12.202010:54 

10 1 
---

Dariusz Radwański Za 29.12.202010:54 

11 t- --
Marcin Ruciński Za t- 29.12.2020 10:54 

12 Iwona Sagatyńska Za 29.12.2020 10:54 

1-

Wioletta Śliwińska 13 Za 29.12.2020 10:54 
-- -_. 

14 Beata Wyszyńska Za 29.12.2020 10:54 

I 
15

1 
Andrzej Górecki Za 29.12.2020 10:54 

Uchwała Nr XX/191/2020 - w załączeniu 
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14. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy między sesjami Rady Gminy -

Spt<l '/ozdanie z: dZiałalnośCi WOJta Gmmy Pomiechówek 

między sesjami Rady Gminy Pomiechowek: 

w kadencji 2018 • 2023 

w okn.::sle 9 g rudn ie> 2020 r - 29 grudnia Z020 r. 

d. 

" s 
_ .} O r 

b . /O" ""l ., ... -'<I 

i'"~ 

j II 

, 
.J 10.-\1 J • 

" ł mi pod IOWrr. 

., .. 
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15. Sprawy różne. 
Opis punktu: 

Nikt nie zabierał głosu. 

16. Zamknięcie sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy o godz. 11: 00 zamknął XX Sesję Rady 

Gminy Pomiechówek. 

Protokołowała: 

I~s~ektor 
ds. obsługl ra miny i kadr 
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